

**Närvarande:**

Kjell Sundberg, Malin Engdahl, Isabelle Andersson och Tove Andersson

Frånvarande:

Anna Hazard, Kansliet/Johanna Malmberg

Distribution www.laget.se SK Iron (Fotbollssektionen)

	Detta protokoll innehåller även anteckningar från 2024-10-02	Ansvarig/Klart
1.	Mötet öppnas	
2.	Genomgång av tidigare protokoll	
	Genomgång av tidigare protokoll görs vid respektive punkt. <i>Kursiv text avser tidigare protokoll.</i>	
3.	Ansvarsområden för lagen	
	Lagansvar för 2025 ska tas fram och presenteras på ledarmöte inför säsongen. Beslut tas i december/januari	Styrelsen
4.	Fotbollsskolan	
	"Rektorerna" har tackat ja till att hålla i fotbollsskolan 2025 Planering påbörjas i januari	IA/AH
5.	Domarfrågor	
	Inväntar svar från domaransvariga. Domaransvar kan eventuellt läggas som lagansvar på fler lag till nästa år	AH
	<i>Anna kontaktar domaransvariga om hur det ser ut till nästa säsong.</i>	
6.	Utbildningsfrågor	
	Kolla över vilka utbildningar vi vill erbjuda under nästa år. Målvaktsträning är prioriterat. Planera för spelarutvecklingsplansmöten	IA KS
	<i>Inbjudan till föreläsning om skadeförebyggande träning, för tränare och spelare den 11 november kl. 18.00-20.30</i>	
	<i>Upplands fotbollsförbund har en digital spelformsutbildning under hösten (september/oktober) i olika spelformer.</i>	
7.	Material	
	Inventering och sammansättning av preliminära matchställsväskor	TA
8.	Förrådsfrågor	
	Läckage i mittenförrådet -Kjell ansvarar för att undersöka sponsringsmöjligheter och arbetsgrupp	KS
9.	Kioskfrågor	
	Kioskansvariga deltog på styrelsemötet och kioskfrågor diskuterades -El behöver ses över och armaturer bytas -Hyllplan etc behöver sättas upp -Fler kioskansvariga behövs -kan vara lagansvar -Beslut: Bara swish till nästa säsong, ta bort kortmaskin	KS Kioskansvarig Styrelsen
	<i>Isabelle kontaktar kioskansvariga hur det ser ut till kommande säsong.</i>	
10.	Information från ungdomsansvarig	
	Fortsatta diskussioner om möjligt damjuniorlag -tränare och lagstruktur	
	<i>Damjuniorlaget diskuterades. Beslut togs från styrelsen att erbjuda tränare för herrjunior och damjunior ett huvudtränaravode. Krav: kontrakt och utbildning.</i>	
11.	Information från senioransvarig	



	Daniels Volfs har tillträtt som senioransvarig från och med detta möte	
12.	Lagfrågor övrigt	
	<ul style="list-style-type: none">Jonas från herrlaget blev inbjuden av Kjell till mötet.Jonas informerade att de kommer kalla till spelarmöte.Svårt att hitta tränare, kontrakten har utgått.Vilken division vill vi att A-laget ska spela i.Tränargrupp med avstämningar.Senioransvarig behövs men saknas.	KS
13.	Planer och anläggning	
	Klubbordförande har pågående dialog med kommunen om status på anläggningen.	
14	Ekonomi	
	Riktlinjer för budget 2025 sätts på nästa styrelsemöte 27/11	
15.	Kansliet	
	Ingen info	
16.	Årshjul	
	Se årshjulssidan Sep <ul style="list-style-type: none">Ledarmöte. Ledarmöte planerat till 17 okt. Bella fixar kallelse och lokalbokning (dansbanan) Okt <ul style="list-style-type: none">Ledarmöte (se ovan)Budgetarbete	IA
	Ledarmöte torsdag den 17 oktober kl. 18.30, dansbanan bokad.	
17.	Frågor till och från KS	
	Resturanchansen kommer säljas istället för sponsorgrupp.	
	Önskemål att Irondagen läggs 1:a söndagen i september.	
18.	Laget.se	
19.	Övriga frågor	
	<ul style="list-style-type: none">Diskussion om hur rollerna ska fördelas inom styrelsen.Fler ledamöter behövs i styrelsen. Helen avgår som sekreterare och Mattias som suppleant.Att kunna köpa sig fri från klubbbrabatten kommer kollas upp.Ett inkommande mail från en boende vid Grislösa gällande bilkörning och parkering, ett svar från styrelsen kommer skickas tillbaka av Kjell.	KS
20.	Nästa möte	
	Nästa ordinarie styrelsemöte den 27/11 kl. 18.30 i klubblokalen.	IA
21.	Möte avslutas	KS

Vid protokollet:

Justerat av:

Malin Engdahl
Sekreterare/Ekonimiansvarig

Kjell Sundberg
Ordförande



ÅRSHJUL

